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      Аннотация

    
        
          Произведен расчет тепловой схемы ПГУ, расчет паровой турбины Т-50/64-7,4/0,12 , который включает в себя тепловой расчет и проектировочный расчет, выполнен тепловой расчет ротора паровой турбины с разными граничными условиями, расчет напряжений в роторе, расчет релаксации напряжений, расчет ползучести металла ротора, предложен вариант модернизации ротора для продления ресурса, сделан расчет осевых усилий и расчет упорного подшипника, представлен сравнительный анализ метода конечных элементов и метода супер элементов.
        

        
          The calculation of the thermal scheme of the CCGT, the calculation of the steam turbine T-50/64-7,4/0,12 which includes the thermal calculation and design calculation, the thermal calculation of the steam turbine rotor with different boundary conditions, the calculation of stresses in the rotor, the calculation of stress relaxation, the calculation of the creep of the rotor metal, the option of upgrading the rotor to extend the service life, the calculation of axial forces and the calculation of the thrust bearing, a comparative analysis of the finite element method and the super element method is presented.
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